
  
 

ZÁPIS 
 

ze zasedání členů Rady MAS Stolové hory, z. s. 
PER ROLLAM 

konaného ve dnech 23. – 25. 3. 2020 
 
 

Přítomní členové:  všichni členové rady MAS 
 

 
Program zasedání: 
 

1) Projednání změny SCLLD – úprava finančního plánu programového rámce IROP 
2) Zrušení výzvy „S MASkou jsme vidět“ 
3) Darovací smlouva s MAS MUM 
4) Prodloužení aktuálně vyhlášené výzvy v PRV 

 
 

1) PROJEDNÁNÍ ZMĚNY SCLLD – ÚPRAVA FINANČNÍHO PLÁNU PROGRAMOVÉHO RÁMCE IROP 
Řídící orgán IROP sleduje ke konci každého roku stav naplnění finančního plánu programového rámce 
IROP v rámci SCLLD. Pro rok 2019 bylo stanoveno, že musí MAS naplnit finanční plán souhrnně alespoň 
z 41,17 % celkové alokace pro MAS v rámci IROP. Tento milník MAS nesplnila a hrozila jí sankce. 
 
ŘO nicméně udělal vstřícný krok a sankci za nesplnění milníku téměř všem MAS za určitých podmínek 
pro rok 2019 odpustil. I tak bylo nicméně potřeba udělat změnu SCLLD – uvést skutečné plnění 
finančního plánu a „ušetřené“ prostředky (ty, které se nepodařilo proplatit v roce 2019) načrtnout do 
rozpočtu dle milníků na další roky. Současně bylo možné dělat přesuny peněz mezi jednotlivými 
opatřeními programového rámce IROP. 

Manažer MAS Pavel Rejchrt radě MAS poskytl podkladové informace pro učinění rozhodnutí: 

- Přehled realizovaných a proplacených projektů v jednotlivých opatřeních PR IROP 
- Přehled projektů, ve kterých je vázána část prostředků v jednotlivých opatřeních PR IROP 

(projekty v procesu hodnocení, projekty v realizaci) 
- Přehled celkové alokace jednotlivých opatření PR IROP a přehled zbývající, nevázané alokace 

v jednotlivých opatřeních 
- Přehled indikátorů vážících se k jednotlivým opatřením PR IROP, jejich původně 

předpokládané cílové hodnoty a míru plnění či neplnění indikátorů, která vychází z cílových 
hodnot indikátorů jednotlivých projektů žadatelů přijatých na MAS 

Manažer MAS Pavel Rejchrt k těmto informacím zaslal radě MAS komentář, vysvětlení, svůj návrh 
řešení a jeho zdůvodnění. 



  
Členové rady se prostřednictvím e-mailu ke změně SCLLD vyjadřovali, a nakonec se rozhodli přesunout 
zbylé prostředky z opatření 2.1, 2.4 a 2.5 do opatření 2.3 (sociální služby) a prostředky v opatření 2.2 
nechat tam, kde jsou.   

Návrh usnesení: 
Rada MAS v rámci projednání změny SCLLD MAS Stolové hory týkající se úpravy finančního plánu v PR 
IROP rozhoduje o přesunu veškerých zbylých finančních prostředků (nealokovaných v projektech) 
z opatření SCLLD 2.1 Udržitelná a bezpečná doprava, 2.4 Vzdělávací infrastruktura a 2.5 Ochrana 
a rozvoj přírodního a kulturního dědictví do opatření 2.3 Infrastruktura sociálních služeb, a to z důvodu 
předchozího krácení finančních prostředků z tohoto opatření v důsledku kurzových ztrát. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 3  
 

2) ZRUŠENÍ VÝZVY „S MASKOU JSME VIDĚT“ 
Cílem dotační výzvy „S MASkou jsme vidět“ je propagovat SCLLD a MAS na veřejných akcích. Vzhledem 
k nastoleným vládním opatřením ve vazbě na šíření koronaviru je pro možné uchazeče obtížné 
rozhodnout se, zda se do této výzvy MAS zapojit či ne. Nikdo totiž neví, kdy nastolená opatření 
omezující pořádání veřejných akcí skončí a tím pádem, zda budou moci plánovanou akci uspořádat 
nebo ne.  
 
Radě MAS proto bylo navrženo, aby zvážili zrušení této výzvy s tím, že by mohla být vyhlášena, až 
současná omezení pominou. 
 
Návrh usnesení: 
Rada MAS vzhledem k současným vládním opatřením proti šíření koronaviru ruší aktuálně vyhlášenou 
výzvu „S MASkou jsme vidět“. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 3  
 

3) DAROVACÍ SMLOUVA S MAS MUM 
MAS Stolové hory ve spolupráci s MAS Mezi Úpou a Metují realizuje na Náchodsku svůj největší projekt 
– MAP (místní akční plán vzdělávání). Nositelem v tomto projektu je MAS MUM, proto i některé 
vybavení, které v kanceláři používáme, patří MAS MUM. V rámci auditu bylo MAS MUM doporučeno, 
aby majetek, který užíváme my, nám byl formou darovací smlouvy předán. Konkrétně se jedná o 
majetek pořízení v roce 2016 pro první etapu MAPu: dva notebooky, dvě dokovací stanice a dva 
monitory. Návrh darovací smlouvy byl členům rady zaslán. Rada MAS byla vyzvána, aby hlasovala o 
schválení darovací smlouvy dle předloženého návrhu. 

Návrh usnesení: 
Rada MAS souhlasí s návrhem předložené darovací smlouvy a pověřuje předsedu MAS Mgr. Jiřího 
Škopa jejím podpisem. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 3  
 

4) PRODLOUŽENÍ AKTUÁLNĚ VYHLÁŠENÉ VÝZVY PRV 
Projektová manažerka MAS Mirka Soldánová radě MAS navrhla prodloužit: 



  
- termín příjmu žádostí na MAS a  
- termín předložení žádostí po administraci na MAS na RO SZIF (nad rámec schválených výzev 

SZIF) tak, aby žádosti na SZIF byly předloženy nejpozději do 31. října 2020. 

Přitom připomněla členům rady MAS základní údaje o aktuálně vyhlášené výzvě v PRV a představila 
radě problémy žadatelů v souvislosti s opatřeními proti šíření koronaviru (ztížená možnost zřídit si 
přístup do Portálu Farmáře, omezená funkčnost a dostupnost stavebních úřadů, nejistota ohledně 
dalšího pokračování jejich podnikatelské činnosti, aj.), jakožto odůvodnění svého návrhu prodloužit 
termíny příjmu žádostí na MAS a jejich předložení na RO SZIF. 

Návrh usnesení: 
Rada MAS Stolové hory u 4. výzvy PRV schvaluje prodloužení termínu příjmu žádostí na MAS 
do 18. 8. 2020 a termínu registrace žádostí na RO SZIF do 8. 10. 2020. Jiné podmínky výzvy nemění.  

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 3  
 
 

 
…....................................... 

Zapsal: Pavel Rejchrt 
Velké Poříčí, 27. 3. 2020 

 
 
 

…....................................... 
Mgr. Jiří Škop 

předseda MAS Stolové hory, z. s. 


